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Minnesanteckningar grundutbildningsgruppen 

Datum: tisdag 14 juni 2022 

Närvarande: Ann-Beth Jonsson, Jessica Slove Davidson (BIG), Mattias Mannervik, Stefan 
Åström, Ulrich Theopold 

Frånvarande: Kanwal Tariq, Andrzej Wojcik, Kristina Jonas 

Sekreterare: Jessika Lind 

Plats: E325 

1. Val av justerare 
Till justerare valdes Ann-Beth Jonsson. 

2. Godkännande av dagordning för mötet 
Dagordningen för mötet godkändes. 

3. Godkännande av minnesanteckningar från förra mötet 
Minnesanteckningarna godkändes och anses därmed justerade.  

Stefan Åström återkopplade gällande punkt 4 d (angående överlappande innehåll i 
föreläsningar/kurser). Enligt beslut från föregående möte har Kristina Jonas och Johan 
Ankarklev informerats om studenternas upplevelser.  

4. Information från studierektor – Stefan  
Stefan Åström informerade om följande:   

- Alexandra Balogh har fått en ny tjänst på BIG. Frågor som tidigare skulle ha skickats 
direkt till Alexandra, bör därmed nu skickas till info.big@su.se. 

- Planerna för att skapa en fakultetsgemensam kurs fortskrider. GUG enades om att det 
möjligen kan bli problematiskt eftersom fakultetens sektioner och institutioner skiljer 
sig så mycket åt.  

- Vid BIG:s senaste IS ändrades förkunskapskravet för Mikrobiologi. 
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5. Information från kontaktpersonerna för våra program – Ann-Beth (Mikrobiologi); Uli 
(Molekylära livsvetenskaper) 
Det fanns ingen specifik information att presentera. Däremot lyftes några frågor från den 
nyligen genomförda utbildningsgranskningen. Det slogs bland annat fast att vi kommer att 
förväntas bemöta rekommendationerna och lägga fram argument för de saker vi inte anser 
nödvändiga att införa (exempelvis halvtidskontroller vid långa examensarbeten). Detta ska 
diskuteras mer ingånde vid ett senare mötestillfälle.  

6. Diskussion 
a) Ska ansvaret för fysiologikursen på hösten (BL2016) föras över till Zoofysiologi? 

I dagsläget ansvarar MBW (Tore Bengtsson) för fysiologikurserna som går på hösten 
respektive våren. Bristen på kursassistenter är speciellt påtaglig i dessa kurser eftersom 
vi har så få doktorander i fysiologi. Förslaget som lagts fram är därmed att Zoofysiologi 
ska ta över ansvaret för höstkursen, och därmed ansvaret för laborationerna och 
bemannigen. Det konstaterades att detta kommer att öka skillnaderna mellan höst- och 
vårkursen, vilket är bra. Det underströks dock att det inte vore önskvärt om innehållet 
förändrades för mycket. 

b) Är det nödvändigt att skriva om kursplaner för fysiologi och molekylär fysiologi och 
eventuellt andra kurser?   
Det slogs fast att ansvaret för att eventuellt skriva om kursplanen för höstkursen 
kommer att ligga på Zoofysiologi om de tar över kursen. 

Frågan diskuteras i vidare bemärkelse under punkt 6 c) i detta protokoll.  

c) Hur ska tillgången på kursassistenter säkras framåt? 
Mattias Mannervik informerade om att vi i dagsläget har 57 doktorander, varav 10 har 
slut på studiestödstid vilket innebär att de inte undervisar. F rågan om hur vi ska säkra 
tillgången på kursassistenter diskuterades i Strategigruppen 2022-06-13, och man 
föreslog att varje gruppledare bör undersöka om deras doktorander på övertid och/eller 
postdocs kan tänka sig att bidra till undervisningen. Stefan uppdrogs att skicka frågan till 
samtliga gruppledare. 

Det slogs vidare fast att bemanningssituationen för kursen i molekylär fysiologi är akut. 
Det bör vara 4-5 kursassistenter, men i dagsläget har vi endast en. Det beslutades att vi 
måste dra ner på mängden labbar. I kursbeskrivningen står det angivet att 7,5 hp av 
kursens 15 hp ska vara ”laborativt projektarbete med ankytning till forskning”, vilket bör 
tillåta oss att minska på mängden labbar utan att ändra kursbeskrivningen. 

Det konstaterades också att det kan krävas att vi får en bättre helhetsbild över våra 
kurser och deras laborativa moment, för att kunna avgöra hur vi bäst fördelar 
laborationerna på programnivå. Stefan ska sköta kommunikationen med kursledarna 
kring frågan på mejl.   
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d) Förslag från Mats Johansson för teman för småföredrag för att koppla samman 
kemiundervisningen med biologi. Hur går vi vidare med detta?  
Med bakgrund av den stora mängden avhopp under molekylärbiologiprogrammets 
första år då studenterna läser kemi, har det förslagits att lärare från de biologiska 
institutionerna ska gästa några föreläsningar för att påminna studenterna om 
kopplingen mellan kemi och biologi. Frågan diskuterades med målet att lägga fram ett 
antal namn som förslag till Mats Johansson. 

Det beslutades att Tore Bengtsson, Claes Andréasson och Eva Sverremark-Ekström ska 
föreslås som MBW:s representanter. Stefan ska prata med Claes och Eva först för att se 
om de är intresserade.   
 

7.  Övriga frågor  
Det beslutades att nästa möte hålls den 20 september kl 15.00 i Runnströmmsrummet. 

Mattias Mannervik påminde samtliga om att anmäla sig till lärarkonferensen den 25-26 augusti 
2022.  

8. Mötet avslutades

Jessika Lind 

Sekreterare 

Ann-Beth Jonsson 

Justeras
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